



## Incredible Win for Samuel Murray Samuel Murray remporte une incroyable victoire



*Le texte Français suit*

### ***Incredible Grand Slam Win For Samuel Murray***

January 10, 2021 - Samuel Murray of Baie-Comeau has won his first International Racquetball Tour (IRT) event of his career. The tournament, held in Lilburn, Georgia from January 7 to 10, was one of the IRT's prestigious Grand Slam events. Murray is the first Canadian, other than Kane Waselenchuk, to win an IRT Tier 1 event let alone a Grand Slam title.

Murray faced Conrado Moscoso of Bolivia in Sunday's final in a hard fought match that he won in a tie-breaker with scores of 15-7 8-15, 11-9. To reach the final, Murray defeated some of the best players in the world including the top tournament seed and second ranked pro player Alejandro Landa of Mexico.

"This is just incredible," said Murray after being welcomed to the "Grand Slam Club" following his win. "I was just trying to stay in the moment and play one point at a time."

Murray, a member of Racquetball Canada's national team, has been playing the pro-tour for the past several seasons and was ranked in 7th place when the tour was suspended early in 2020 due to COVID. He has played in one other pro-tour final in his career, finishing in second place behind USA's Rocky Carson in September of 2018.

With the cancelation of tournaments including national, international and major pro-tour events due to COVID, Murray has not played competitively since February of last year. Murray's finish was especially exceptional considering the training challenges of the past year.

Murray also played in the pro-doubles event with Jake Bredenbeck of Minnesota, advancing to the semi-final where the eventual winners defeated them.

[Click here](#) for complete results.

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information [visit our website](#).

#### **Media Contact**

Jan Hanson  
Communications & Safe Sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

#### **Results Summary for Samuel Murray Suivant Consulting Pro-Am Grand Slam Racquetball Tournament**

##### **Men's Pro Singles**

Final

(5) Murray defeated (7) Conrado Moscoso (BOL), 15-7, 8-15, 11-9

Semi-final

(5) Murray defeated (1) Alejandro Landa (MEX), 9-15, 15-9, 11-10

Quarterfinal

(5) Murray defeated (4) Daniel De La Rosa (MEX), 14-16, 15-6, 11-9

Round of 16

(5) Murray defeated (12) Javier Mar (MEX), 6-15, 15-11, 11-7

Round of 32

(5) Samuel Murray defeated (28) Majeed Shahin (USA), 15-9, 15-2

Round of 64

(5) Samuel Murray (CAN), bye

##### **Men's Pro Doubles**

Semifinal

(4) Sudsy Monchik (USA) / Alejandro Landa (MEX) defeated (1) Murray / Bredenbeck

Round of 8

(1) Murray / Bredenbeck defeated (8) Andres Acuna (CR) / Felipe Camancho (CR), 13,-15, 15-9, 11-1

Round of 16

(1) Samuel Murray (CAN) / Jake Bredenbeck (USA), bye

###

### ***Samuel Murray remporte une incroyable victoire en Grand Chelem***

10 Janvier 2020 - Samuel Murray, de Baie-Comeau, a remporté sa première compétition du International Racquetball Tour (IRT) de sa carrière. Le tournoi, qui s'est déroulé à Lilburn, en Géorgie, du 7 au 10 janvier, était l'un des prestigieux tournois du Grand Chelem de l'IRT. Murray est le premier Canadien autre que Kane Waselenchuk à remporter une épreuve IRT Tier 1 et un titre du Grand Chelem.

Dimanche, Murray a affronté en finale le Bolivien Conrado Moscoso dans un match très disputé qu'il a remporté à l'issue d'un bris d'égalité. Pour atteindre la finale, Murray a battu plusieurs des meilleurs joueurs du monde, dont le Mexicain Alejandro Landa, tête de série du tournoi et deuxième joueur du circuit professionnel.

«C'est tout simplement incroyable», a déclaré Murray après avoir été accueilli au sein du «club des vainqueurs d'un Grand Chelem» suite à sa victoire. Il poursuit : «J'essayais juste de rester dans l'instant et de jouer un point à la fois.»

Murray, membre de l'équipe nationale de Racquetball Canada, joue sur le circuit professionnel depuis plusieurs saisons et était classé en septième position lorsque le circuit a été suspendu début 2020 en raison de la COVID. Il avait déjà participé à une autre finale du pro-tour au cours de sa carrière, terminant à la deuxième place derrière l'Américain Rocky Carson en septembre 2018.

En raison de l'annulation de tournois nationaux, internationaux et de grands événements du pro-tour en raison de la COVID, Murray n'avait plus joué en compétition depuis février de l'année dernière. La fin de tournoi de Murray a été particulièrement exceptionnelle compte tenu des défis d'entraînement qu'il a connus l'année dernière.

Murray a également joué en double avec Jake Bredenbeck du Minnesota, se qualifiant pour la demi-finale où les éventuels vainqueurs les ont battus.

[Cliquez ici](#) pour les résultats complets.

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada [visitez le site](#).

#### **Personne-ressource pour les médias :**

Jan Hanson

Communication et la Sécurité du Sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306-502-4422

**Résumé des résultats de Samuel Murray**  
**Tournoi de racquetball Pro-Am Grand Chelem de Suivant Consulting**

**Simple Pro Hommes**

Finale

(5) Murray bat (7) Conrado Moscoso (BOL), 15-7, 8-15, 11-9

Demi-finale

(5) Murray bat (1) Alejandro Landa (MEX), 9-15, 15-9, 11-10

Quart de finale

(5) Murray bat (4) Daniel De La Rosa (MEX), 14-16, 15-6, 11-9

Huitièmes de finale

(5) Murray bat (12) Javier Mar (MEX), 6-15, 15-11, 11-7

Seizièmes de finale

(5) Samuel Murray bat (28) Majeed Shahin (USA), 15-9, 15-2

Tableau de 64

(5) Samuel Murray (CAN), laissez-passer

**Double Pro Hommes**

Demi-finale

(4) Sudsy Monchik (USA) / Alejandro Landa (MEX) bat (1) Murray / Bredenbeck

Huitièmes de finale

(1) Murray / Bredenbeck bat (8) Andres Acuna (CR) / Felipe Camancho (CR), 13,-15, 15-9, 11-1

Seizièmes de finale

(1) Samuel Murray (CAN) / Jake Bredenbeck (USA), laissez-passer

Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

**Canada**

[Visit Our Website](#)

